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ACTA NÚM. 12/2014 

ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA  
EL DIA 30 DE DESEMBRE DE 2014. 

 

 

 
Data: 30 de desembre de 2014. 
Horari: Inici a les 19:00 h i acabament a les 21:00 h. 
Lloc: Sala de sessions. 
 
 
A les 19:00 hores del dia trenta de desembre de dos mil catorze, es reuneix a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial 
el Ple de la Corporació Municipal de la Vila d’Alcarràs, presidida pel Sr. Alcalde-President Sr. Miquel Serra Godia, amb 
l’assistència dels regidors que es relacionen seguidament i la del Secretari-Interventor Sr. Pere Biedma Agüera, que 
certifica. 
 
 
 
ASSISTENTS : 

 
 
Alcalde-President: 
Sr. Miquel Serra i Godia (ERC). 
 
Regidor-Primer Tt. d’Alcalde: 
Sr. Jaume Bernis I Castells (ERC). 
Segona Tt. d’Alcalde: 
Sra. Marina Forcada i Escarp (PSC). 
Regidora-Tercera Tt. d’Alcalde Sra. Maite Codina i Badia 
(ERC). 
 
Secretari-Interventor: 
Sr. Pere Biedma i Agüera. 

 
Regidors: 
 
Sra. Montserrat Clarisó i Vilaseca (ERC) 
Sr. Santi Pelegrí Cortijo (ERC). 
Sr. Alex Planes i Molet (PSC). 
Sra. M. Antonieta Ribes I Companys (CiU) 
Sr. Jordi Casals i Tomàs (CiU). 
Sra. Edurne Laurenz i Bagué (CiU) 
Sr. Simeó Abad i Moliné (PP). 
 
 

 
 
ABSÈNCIES: 

 
Es dona l’absència excusada durant tota la sessió dels regidors Sr. Gerard Serra i Martínez (CiU) i Sr. Santiago Santamaria 
i Mas (CiU). 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
Es celebra sessió extraordinària i urgent, prèvia convocatòria i publicitat efectuada amb l’antelació i forma reglamentària, 
amb quòrum d’assistència suficient.  
 
Oberta la sessió i declarada pública per la Presidència, seguidament es procedeix a conèixer els assumptes inclosos al 
següent 
 

ORDRE DEL DIA: 
 

1.- APROVACIÓ DEL PRESSUPOST GENERAL, MARC PRESSUPOSTÀRI, BASES D’EXECUCIÓ, PLANTILLA 
ORGÀNICA I CATALÀLEG DE LLOCS DE TREBALL PER A L’EXERCICI DE 2015. 

 
L’Alcalde proposa l’aprovació de la resolució dictaminada favorablement a la comissió informativa d’hisenda del dia 22 
de desembre de 2015, que consta a l’esborrany de l’acta, següent: 
 
ANTECEDENTS: 
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Atès el projecte del Pressupost general per a l’exercici econòmic de 2015 i les Bases d’execució, confeccionat per 
l'Alcaldia d'acord amb les racionals previsions de despeses i ingressos corrents, de capital i financers, relacionats amb 
els serveis i les inversions de competència municipal contrets o previstos pels Ens Ajuntament i Patronat Municipal 
d’Esports. 
 
Atesa la Plantilla Orgànica i el Catàleg de Llocs de Treball del personal municipal prevista per a l’exercici de 2015, 
comunicada als representants sindicals del personal, els convenis i pactes vigents, a resultes de la Relació de Llocs de 
Treball i el conveni col.lectiu laboral i pacte funcionarial que s’ha de negociar. 
 
Ateses les Bases d’Execució del Pressupost General. 
 
Atès el Sostre de Despesa i el Marc Pressupostari per a l’exercici 2015-2018. 
 
Atès l’Informe de Secretaria-Intervenció d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, lliurat segons l’establert 
a l’article 168,1,e) del R.D. Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, i l’art. 16 del R.D. 1463/2007, de 2 de novembre pel qual s’aprova el Reglament de desenvolupament 
de la Llei General d’Estabilitat Pressupostària, d’acord amb l’establert a la Llei 7/85 de 2 d'abril, reguladora bases de 
règim local i la  Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'estabilitat pressupostària i Sostenibilitat Financera. 
 
Atesa l’audiència atorgada als representants sindicals del personal municipal i el dictamen de la Comissió d’Hisenda 
adoptat en sessió del dia 22 de desembre de 2014. 
 
Per tot el qual l’Alcalde – President, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.-  Aprovar el Límit de despesa no financera corresponent al Pressupost general consolidat de 2015, abans 

d’ajustos del SEC95 en 6.776.761,53 €. 
 
Establint un pressupost general consolidat, després de realitzar els ajustos SEC95, anivellat entre ingressos i 
despeses, següent: 
 

PRESSUPOST GENERAL CONSOLIDAT 2015 
 

ENS IMPORT 

AJUNTAMENT  8.507.180,00 

PATRONAT MUNICIPAL ESPORTS 296.900,00 

TRANSFERÈNCIES INTERNES -119.200,00 

PRESSUPOST TOTAL CONSOLIDAT 8.684.880,00 

POBLACIÓ DE DRET (Vigent efectes 1/1/2013) 9026 

POBLACIÓ DE DRET (Provisional efectes 31/12/2014) 9100 

 
Segon.- Aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació Municipal per a l'exercici econòmic de 2015, 

integrat pels  Ens següents: 
 
- Pressupost de l'Ajuntament. 
- Pressupost del Patronat Municipal d'Esports. 
 
El Pressupost General integra el Marc pressupostari pel període 2015-2018. 
 
El pressupost consolidat per a 2015 resumit a nivell de capítols resta en la forma següent: 
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PRESSUPOST GENERAL CONSOLIDAT DE L'AJUNTAMENT D'ALCARRÀS EXERCICI DE 2015  

 CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA  

 PRESSUPOST DE DESPESES  

 RESUM PER CAPITOLS  Ajuntament 
P.M. 

Esports 
Trans. 
Intern. 

Total 
Consolidat 

 DESPESES  2.015 2.015 2.015 2.015 

 OPERACIONS CORRENTS          

 1 DE PERSONAL  2.606.550,00 0,00   2.606.550,00 

 2 DE BENS CORRENTS I SERVEIS  2.923.690,00 217.650,00   3.141.340,00 

 3 FINANCERES  168.000,00 1.500,00   169.500,00 

 4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS  209.300,00 77.750,00 -119.200,00 167.850,00 

 5 FONS DE CONTINGÈNCIA  107.240,00 0,00   107.240,00 

 TOTAL OPERACIONS CORRENTS  6.014.780,00 296.900,00 -119.200,00 6.192.480,00 

 OPERACIONS DE CAPITAL          

 6 INVERSIONS REALS  1.840.000,00 0,00   1.840.000,00 

 7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL  33.400,00 0,00   33.400,00 

 TOTAL OPERACIONS DE CAPITAL  1.873.400,00 0,00 0,00 1.873.400,00 

 DESPESES NO FINANCERES  7.888.180,00 296.900,00 -119.200,00 8.065.880,00 

 8 ACTIUS FINANCERS  0,00 0,00 0,00 0,00 

 9 PASSIUS FINANCERS  619.000,00 0,00   619.000,00 

 TOTAL OPERACIONS FINANCERES  619.000,00 0,00 0,00 619.000,00 

 TOTAL PRESSUPOST DESPESES  8.507.180,00 296.900,00 -119.200,00 8.684.880,00 

 

 CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA  

 PRESSUPOST D'INGRESSOS  

 RESUM PER CAPITOLS  Ajuntament 
P.M. 

Esports 
Trans. 
Intern. 

Total 
Consolidat 

 INGRESSOS  2.015 2.015 2.015 2.015 

 OPERACIONS CORRENTS          

 1 IMPOSTOS DIRECTES  4.152.000,00 0,00   4.152.000,00 

 2 IMPOSTOS INDIRECTES  108.000,00 0,00   108.000,00 

 3 TAXES I ALTRES INGRESSOS  1.398.200,00 136.200,00   1.534.400,00 

 4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS  2.135.780,00 160.700,00 -119.200,00 2.177.280,00 

 5 INGRESSOS PATRIMONIALS  40.800,00 0,00   40.800,00 

 TOTAL OPERACIONS CORRENTS  7.834.780,00 296.900,00 -119.200,00 8.012.480,00 

 OPERACIONS DE CAPITAL          

 6 ALIENACIÓ INVERSIONS REALS  20.000,00 0,00   20.000,00 

 7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL  652.400,00 0,00   652.400,00 

 TOTAL INGRESSOS DE CAPITAL  672.400,00 0,00 0,00 672.400,00 

 INGRESSOS NO FINANCERS  8.507.180,00 296.900,00 -119.200,00 8.684.880,00 

 OPERACIONS FINANCERES          

 8 ACTIUS FINANCERS  0,00 0,00   0,00 

 9 PASSIUS FINANCERS  0,00 0,00   0,00 

 TOTAL OPERACIONS FINANCERES  0,00 0,00 0,00 0,00 

 TOTAL PRESSUPOST INGRESSOS  8.507.180,00 296.900,00 -119.200,00 8.684.880,00 
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Tercer.- Aprovar les Bases d'Execució del Pressupost, la Plantilla orgànica i  el Catàleg de llocs de treball per a 2015, 

amb l’annex dels convenis i pactes vigents i l’annex negociat amb els representants municipals. 
 
Quart.-  Fer expressa menció a l'aprovació de les disposicions addicionals de les Bases d'Execució núm. 1 relativa a 

les dietes dels regidors per assistència a comissions informatives, Juntes de Govern, Plens i actes, següents:  
 
/...“Art. 19.- De les retribucions i les dietes dels regidors. 

  
Les dietes dels regidors seran pels conceptes següents: 
 

a. Per assistència a comissió informativa d’urbanisme i compres 40 €./sessió. 
b. Per assistència a Plens i Juntes de Govern 50 €./sessió. 
c. Per serveis extraordinaris degudament justificats, jornades dedicades exclusivament a la direcció de 

programes, serveis o actuacions municipals 90 €./jornada/fracció. No es considerarà indemnitzable les 
assistències a actes institucionals i actes culturals, socials o econòmics de caràcter públic o d’altres 
assistències a sessions de d’altres òrgans col.legiats.  

 
No obstant l’anterior,  es fa constar que no es fa cap previsió pressupostària per a retribuir les funcions de l’Alcaldia ni 
cap altra regidor amb dedicació exclusiva. A tal efecte s’estableix per als regidors que no tinguin dedicació exclusiva ni 
dedicació parcial, una quantitat fixa de periodicitat mensual en concepte de dietes i indemnitzacions per serveis 
extraordinaris, per assistències efectives a las sessions dels òrgans col.legiats de la Corporació de qui formen part i 
pels serveis extraordinaris prestats en l’exercici del seu càrrec, amb justificació mensual mínima, per als càrrecs i pels 
imports que es citaran que signifiquen una reducció del 10% sobre les previstes en exercici 2011 reiterant l’acord del 
Ple del dia 20 de juny de 2011 en el que s’aprovà el nou cartipàs municipal, següents: 
 

DIETES REGIDORS 2015 

Càrrec Retribució/mes Regidors Import anual 

Tinents d’Alcalde i Tresorer 913,03 3,00 32.869,08 

Regidors amb delegacions 804,90 3,00 28.976,40 

Regidors portaveus 381,43 2,00 9.154,32 

Regidors  289,52 4,00 13.896,96 

Les retribucions no són acumulatives. Total 84.896,76 

 
A les que se’ls aplicarà una retenció de l’IRPF del 21%.” 
 
2.- Sense perjudici de les anteriors retribucions fixes i periòdiques anteriorment establertes, s’atorgaran les 
indemnitzacions de les despeses justificades i efectives de transport, manutenció i allotjament extraordinàris en els 
trasllats dels regidors per necessitat del servei, següents: 
 

ALTRES DIETES Quilometratge Manutenció Pernoctació. 

Import 0,23 €/Km. 26,67 €. 53,34 €. 

    

 

DIETES JUTGE DE PAU 2015 

Càrrec Retribució/mes Jutge de Pau Import anual 

Jutge de Pau 289,52 1,00 3.474,24 

Les retribucions no són acumulatives. Total 3.474,24 

    

ALTRES DIETES Quilometratge Manutenció Pernoctació. 

Import 0,23 €/Km. 26,67 €. 53,34 €. 

Altres dietes Quilometratge Manutenció Pernoctació. 

Import 0,23 €/Km. 26,67 €./dia 53,34 €./dia. 
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A les que se’ls aplicarà una retenció de l’IRPF del 21%. 
 
2.- Sense perjudici de les anteriors retribucions fixes I periòdiques anteriorment establertes, s’atorgaran les 
indemnitzacions de les despeses justificades i efectives de transport, manutenció i allotjament en els trasllats dels 
regidors i l’Alcaldia per necessitat del servei, establint-se un preu per quilòmetre realitzat amb vehicle particular de 
0,23 €./Km.. S’autoritzen a l’Alcaldia la percepció de dietes de representació pels conceptes anteriorment esmentats 
degudament justificats, autoritzant-se bestretes de caixa fixa reintegrables i a justificar abans de la finalització de 
l’exercici econòmic.” 
 
Cinquè.- Exposar al públic a la Secretaria Municipal, mitjançant edictes inserits al Tauler d’Anuncis i al Butlletí oficial 

de la Província, per termini de quinze dies hàbils durant el qual els legítims interessats el podran examinar i presentar 
les reclamacions que considerin adients. Significant-se que en virtut de l'establert a l'art. 150.1 de la Llei 39/88, de 28 
de desembre, reguladora de les Hisendes Locals. Fent constar que el Pressupost es considerarà definitivament 
aprovat si durant l’esmentat termini no es presenten reclamacions i que contra l'aprovació definitiva del pressupost es 
podrà interposar-se directament recurs contenciós- administratiu, en la forma i terminis que estableixen les normes de 
la dita jurisdicció. 
 
Acte seguit l’Alcalde obre la deliberació, donant la paraula al regidor d’hisenda Sr. Jaume Bernis que saluda i 
manifesta que un any més han d’aprovar un pressupost i presentar-ho, es un pressupost que segueix la línia dels 
darrers aprovats per l’equip de govern, n’hi ha un increment d’un 1,31%, donat per la situació en la que es van trobar 
l’ajuntament i pels deutes de subvencions que tenim pendent de cobrament de d’altres administracions públiques, ens 
provoca que haguem de fer un pressupost bastant acurat i tocant amb els peus a terra.  Les línies principals dels 
pressupostos presentats: 
 
Acte seguit el regidor delegat d’hisenda Sr. Jaume Bernis exposa les línies principals dels pressupostos presentats: 
 
1.- El pressupost general consolidat de l’Ajuntament s’incrementa de l’any 2014 al 2015 en un 1,31 %. 
 
2.- Destacar la contenció o manteniment de les despeses de personal, situat en un 30,01 % del total pressupost, tot i 
incrementant una plaça d’agent de la policia. 
 
3.- Resaltar el manteniment de les inversions, malgrat que s’ha ajornat el Pla d’Obres i Serveis fins a l’any 2016 i la 
reducció per l’acabament de l’obra del CAP que redueix la inversió. Per l’any 2015 les inversions previstes seran de 
1.840.000,00 €. (un menys 8,67%). 
 
Les més significatives són: 
 
-Preveu actuacions en murs de contenció d’espais públics. 
-Adquisició de terrenys pel nou cementiri i les restes arqueològiques de l’antic molí. 
-Preveu la finalització del CAP en la seva darrera fase. 
-Finalització del Parc de la Via i d’una fase autònoma del PUOSC del Parc de Magalàs. 
-La finalització de la Pl. Arrabaleta i una previsió per a la urbanització de vies públiques. 
-Es manté la previsió d’asfaltat de camins, ampliable amb romanents de tresoreria no afectats. 
-Es preveuen actuacions de millora de les instal·lacions del Centre Cultural. 
-Es preveu l’ampliació del pavelló polivalent. 
-Es preveu l’adquisició de material de defensa per la policia local i de càmeres de vigilància per a les entrades al terme 
municipal. 
-Es preveu iniciar una primera fase per a la rehabilitació de la Casa de Montagut. 
-Es preveu finalitzar la 1ª fase dels vestidors del camp de futbol i iniciar la segona fase de la seu social. 
 
Però el més important és que les inversions directes de 1.840.000 €. i les subvencions de capital de 33.400 €, que sumen 
1.873.400 €., es preveu finançar en un 5,93 % amb contribucions especials, en un 1,07 % amb venda de finques 
rústiques, en un 34’82 % amb subvencions de d’altres administracions i un 58,18% amb recursos propis, sense tenir que 
acudir a l’endeutament.  
 
4.- Destacar la reducció de l’IBI d’urbana baixarà el valor cadastral un 22% per a l’any 2015,, beneficiant a tots els 
veïns amb molts altres impostos (plusvàlua, renda, societat, transmissions patrimonials). El tipus s’ha actualitzat al 
0,69 % però la quota a pagar per cada veí es preveu es redueixi un 3% de mitja. 
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No obstant això les altes de noves unitats d’urbana (reparcel.lacions de polígons industrials Margi Serveis, Fruteros, 
Polinasa nord), a més la revisió d’inspecció que farà la Gerència cadastral durant l’any, faran aparèixer noves unitats 
d’urbana que compensaran la reducció d’ingressos, preveient-se que la recaptació final s’incrementi en un en un 6,52 
%. 
 
5.- Destacar que es mantè el tipus de l’IBI de rústica. Tot i augmentant la inversió en camins a l’any 2012 en un 52 % 
de més, i a l’any 2013 en un 65 % del recaptat de l’IBI, en anys anteriors la inversió era com a màxim del 20% de l’IBI 
de rústica. Aquest any la previsió d’asfaltat s’ha pressupostat per 2015 en 200.000 €., quan l’any passat eren 
inicialment 240.000 €., però es pensa destinar a camins els romanents de tresoreria que resultin de la liquidació, per 
mantenir el nivell d’execució de mitjana de 250.000 €. Com s’ha fet l’any 2014 (que es preveu estigui en 300.000 €.) 
 
6.- La previsió de tancament del pressupost del 2015, ens fa tenir una reducció de l’endeutament financer en 
617.602,11 €. I mantenint aquests números el percentatge d’endeutament serà del 59.93 % (recordar que el límit 
vigent és del 75%), esperant que a final de l’any estiguem al 52,379 % d’endeutament i una situació de caixa prevista 
de 671.633 €. aproximadament. 
 
7.- Destacar que, tot i la reducció de l’endeutament financer, cal analitzar l’augment de les polítiques de despesa en  
educació un 2,97 % més, en cultura un 30,82 % més i en esports un 31,48 % més que l’any passat. Que suposa un 
increment de despeses les despeses preferents del 20,48 %. (previsió de 2.530.130. Pressupost 2015). 
 
-En Sanitat es manté la despesa prevista per l’execució del CAP (100.000 €. Pressupost 2015). 
-En educació s’incrementa les despeses previstes tant per l’increment de serveis als centres escolars, a l’Escola 
bressol. Finalització de l’Escola de Música, recordant que en tres darrers anys s’ha incrementat en més de tres euros 
per alumne la subvenció donada a les AMPA de les dos escoles públiques (situada en 18 €./alumne). 
-En la política de despesa d’esports n’hi ha un increment del 31,48 % (718.320 €. Pressupost 2015), fonamentalment 
es finalitzarà la primera fase de la millora dels vestuaris del camp de futbol i s’iniciarà la segona fase, així com es 
preveu ampliar el pavelló polivalent. 
 
Malgrat que s’ajorna el PUOSC, l’últim PUOSC que va rebre l’ajuntament d’Alcarràs va ser al voltant de sis-cents mil 
euros i es poder fer la plaça Major i el Museu, des de que està el nou equip de govern no s’ha rebut cap PUOSC 
habilitat de cara als ajuntaments i per tant no han tingut cap ingrés en aquest sentit. 
 
8.- Destacar l’augment de subvencions a entitats culturals, socials i esportives, en un 12,68% (209.300 €. Dels que 
81.200 es destinaran a entitats i la resta per a la seva distribució pel PME.)   
 
9.- Observacions finals: Apart del que em destacat en el ple d’avui ja considera realitzada la compensació pels 
terrenys de les escoles, les darreres actuacions urbanístiques realitzades per l’ajuntament i els actes de conciliació 
judicials realitzats amb Immobiliària St. Martí, han fonamentat un informe jurídic que ratifica la posició municipal de fer 
efectiva la compensació urbanística amb terrenys urbanitzats de les escoles del Parc del Saladar. Fet que possibilita 
eliminar el deute de 1.092.462 €. i alliberar el romanent de tresoreria afectat (de 476.556,59 €.) que es podrà destinar 
a ampliar inversions, tant per acabar la segona fase dels vestuaris i local social del camp de futbol, com per noves 
actuacions a les escoles de baix i en cultura..   
 
Finalment diu que si es compleixen les previsions arribarem a un endeutament financer a uns aproximadament 
4.219.600,47 €. d’endeutament, feina que s’aconseguirà gracies a l’esforç fet des de cada regidoria, generant més 
serveis als ciutadans amb menys recursos, aquesta és la línia del pressupost. 
 
En definitiva el que han pretès marcant aquest pressupost és el mateix que els últims tres anys de mandat, és intentar 
gestionar els recursos que tenim el millor possible i aquí cal destacar la feina que s’ha fet des de cada regidoria per 
poder arribar i portar-ho a terme. Tal com s’ha dit amb menys recursos estan oferint més serveis, estan augmentant 
les subvencions a totes les entitats tan culturals com les esportives i s’està rebaixant el deute que considerem 
importantissim, en un percentatge molt elevat que fa que un habitant de la Vila al 2010 l’endeutament suposava  1.021 
€ /habitant i ara al tancament del 2014 estarem en 624 €/habitant, i si es compleix el pressupost del 2015 tancarem 
amb 551 €/habitant. 
 
L’Alcalde manifesta que aquesta ha estat la presentació dels pressupostos i obre les deliberacions donant la  paraula 
als portaveus dels grups municipals per l’ordre següent:  
 
Primer.- El regidor portaveu del grup del P.P. Sr. Simeó Abad, saluda i manifesta que a la passada sessió se li va dir 
que si parlava o no amb el secretari-interventor per la informació que tenia, i afegeix que s’ha estudiat i repassat 
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bastant el pressupost i manifesta que si que s’ha rebaixat bastant el deute, però afegeix que no ha estat pel govern 
actual  sinó que qualsevol altre l’hauria pogut fer, perquè la llei abans et marcava que si tenies un límit del 110% 
l’havies de baixar al 75% i si no l’Estat t’intervenia l’ajuntament. Afegeix que l’equip de govern ha pagat les factures a 
30 dies, bé però va ser perquè l’estat els va deixar un crèdit ICO per poder pagar les factures, pensa ell. 
 
Afegeix que al sector del Saladar l’altre equip de govern ja tenia un pla parcial, que quan va entrar el govern actual 
aquell pla parcial es va anar a norris i heu fet un altre, cosa que el regidor Sr. Jaumer Bernis, en aquella època a 
l’oposició, es queixava de que havia costat moltíssim fer aquell planejament, que s’allargava molt, cosa que ara 
sembla que també ja que s’ha estat més de tres anys i mig per aprovar el nou planejament. Afegeix que allí n’hi ha un 
deute, es va fer un préstec d’un milió set-cents mil euros, per atendre el pagament del solar de les escoles, que encara 
no se sap si es pagarà o no es pagarà, no n’hi ha res de signat. L’equip de govern diu que n’hi ha uns informes que 
diuen que el deute serà compensat amb terrenys, millor no haver de pagar, però el deute hi és.  En canvi del crèdit 
s’ha anat pagant però tant l’anterior equip de govern com l’actual n’han estirant i gastat dels diners del crèdit. 
 
Continua dient que l’equip de govern diu que no s’han pujat els impostos, millor, però observa que a l’agricultura de 
l’IBI  abans es cobraven sis-cents mil euros i ara es pressuosten sis-cents i pico, per alguna cosa serà. Per camins les 
inversions són dos-cents mil euros, està previst i a lo millor són tres-cents o cinc-cents, s’han venut comunals per 
finançar, tot això ja li sembla bé, però que es pensi que ni han tots aquests cèntims per retornar. 
 
Per ell, l’equip de govern no ha fet un pla d’amortitzacions correctament, ja que si s’ha anat estalviant uns quatre-cents 
mil euros a l’any per poder pagar el deute, després de fer els números es podia haver amortitzar vuit-cent, el doble i 
ara la càrrega financera seria poca cosa i negociant-lo amb un banc a 15 o 20 anys, els impostos podien baixar d’un 
30 a un 40%. I això els hi puc demostrar. Això per un cantó, d’interessos paguem  sent seixanta-vuit mil euros a l’any, 
ara sembla que han fet una pòlissa de dos-cents mil euros. 
 
Afegeix que les previsions per gastar amb el vestidors del camp de futbol de quatre-cents mil euros, pensa que ara en 
aquests moments, en aquests tres o quatre anys que porta l’equip de govern han agarrat una època molt dolenta, i es 
veritat, però en un any com engany el que s’havia de fer es baixar els impostos tot lo que s’hagués pogut, perquè la 
gent, l’agricultura i la ramaderia no estan per tirar coets, perquè si n’hi havia uns vestidors i es podia estar un parell 
d’anys més, aquests quartos ens els podien haver estalviat, per ell tot i pensant que a l’equip de govern li pot semblar 
d’un altra manera. Al Parc de la Via es vol gastar setanta mil euros està previst més el que es va gastar l’any passat, al 
parc de Magalàs quaranta mil , les càmeres de vigilància setanta mil, els terrenys del molí uns altres vuitanta mil 
euros, el camp de gespa el que s’ha de pagar del préstec; afegeix que el projecte de les escoles de baixa, que no sap 
si s’ha pagat o no, no sap si tirarà endavant o no tirarà endavant, però allò pel que sent dir val un milió d’euros, en 
definitiva pensa que no és el moment de fer coses d’aquestes, a les escoles de baix el govern anterior les va donar a 
grups de nois joves i va durar un any o dos al tercer any ja no n’hi havia ningú, pensa que si ara ens gastem un milió 
d’euros perquè el jovent estigui per allí que farem dintre de dos anys si no hi són ja?, el mantindrem?, per això no hi 
veu correcte gastar aquests diners en aquests moments.    
. 
Continua manifestant que l’equip de govern diu que els impostos han baixat, al 2010 es cobrava d’impostos directes 
3.6 milions, ara es pressuposta 4,1 milions, cinc-cents mil euros més, i això que s’ha baixat els impostos. Un altra és el 
personal, quan van d’entrar van dir que volien baixar els costos de personal per no pagar tant gent o el que sigui, bé 
però  de despeses de personal no s’ha baixat un duro perquè el que s’ha tret de personal s’ha posat en empreses de 
serveis: L’altre dia va preguntar que quan ens costaven els advocats que tenim, per que aquí en tenim pot ser 5 equips 
d’advocats, no ho sap, en urbanisme tenim al Sr. Panabera, i no té res contra ningú, a més els auditors de personal el 
GIP, en economia el Sr. Vilagrasa, en personal al Sr. Sunyer de Barcelona, i el despatx de tota la vida del Sr. Simeò 
Miquel i al mateix temps tenim un advocat aquí que és David Estela. Convé això al poble, totes aquestes despeses?,  
manifestant que està una mica parat en aquests sentit.  
 
Finalitza dient que no estan els temps per fer tantes coses i que sempre l’han sentit dir el mateix, i diu el que pensa, 
respecta que a l’equip de govern li sembli be les actuacions citades, però que això podria ser d’un altra manera si que 
és cert i ara el poble estaria molt més content. Per això votarà en contra del pressupost. 
 
Segon.- El regidor portaveu del grup de CiU Sr. Jordi Casals, dona lectura al següent manifest.  
 
El grup municipal de Convergència i Unió manifestarà el seu vot en contra dels pressupostos de l’ajuntament per a 
2015, per les raons següents: 
 
Punt 1.- Perquè un cop més el govern municipal d’Esquerra i del PSC han manifestat el seu tarannà antidemocràtic, ja 
que han donat un pressupost sense l’oportunitat de negociar els seu contingut amb els grups de l’oposició, ni van 
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saber negociar un dia de comissió que l’hagués anat bé a tots per explicar el pressupost, ni han volgut pactar el dia 
per la celebració del Ple per la seva aprovació. Això demostra un any més la por a la controvèrsia política, la por a la 
democràcia, alguna cosa similar que com quan van negar les urnes per fer consultes populars per qüestions 
municipals a una agrupació de veïns del nostre poble que es vol presentar a les eleccions del maig de 2015. Curiós 
però cert, i quan portem quatre anys aprovant esmenes per tal de poder fer una consulta al nostre país, i no sou 
capaços de deixar ni un espai municipal per tal que es porti a terme la consulta d’aquest grup de veïns. Vergonyós!!. 
 
Punt 2.- La política de personal que es consolida amb el pressupost de 2015 és totalment ineficient i ineficaç 
econòmicament i amb els resultats, injusta i despectiva amb els empleats municipals, m’explico: 
 
Ineficient econòmicament perquè després de 4 anys de governs d’Esquerra republicana i dels socialistes, després de 
la reducció del 10 % de les retribucions del personal l’any 2011, després de 4 anys amb congelació salarial,  després 
d’aplicar polítiques de pura dreta, eliminant mes de 15 treballadors, amb acomiadaments improcedents i 
amortitzacions de llocs injustificats, sense reconèixer la més mínima indemnització als treballadors en alguns casos, i 
fent privatitzacions de serveis sense acreditar l’estalvi. Doncs després d’això, encara l’any 2015 volem gastar 
2.606.650 €, una quantitat similar a la que es gastava l’any 2010 ( que eren 2.673.675 €.).  
 
Ineficaç perquè després d’haver gastat al voltant de 100.000 €. en fer una relació dels llocs de treball dels serveis 
municipals, com va dir l’alcalde, el últim pressupost de la legislatura encara no la incorpora, la tenen guardada als 
calaix.  
 
Injusta i despectiva amb els empleats municipals perquè: S’amaga la redacció de la relació de llocs de treball als 
representants sindicals, als grups polítics de l’oposició, a tothom, ningú ha sapigut d’ella fins que un dia a l’Alcalde se li 
va escapar en un ple. En canvi s’han dedicat a menysprear i aterrar als treballadors, amb premeditació, nocturnitat  i 
alevosía, sense previ avis. Es van contractar a uns advocats gastant al voltant dels 100.000 €. única i exclusivament 
destinats a: sancionar i acomiadar a uns determinats treballadors,  a fer seguiments  informàtics,  fent persecucions 
amb detectius privats, al més pur estil estat policial. Actitud totalment impròpia d’un govern democràtic i d’esquerres. 
Més habituals dels governs del PP. 
 
Per això votem en contra, perquè volen fer un estudi de les competències i serveis municipals, saber el personal que 
es necessita i fer una redistribució d’efectius. Volen explicar als empleats els nostres objectius, avisar prèviament dels 
nous criteris, exigir el compliment dels deures, però respectar, reconèixer i valorar la tasca dels empleats públics. És 
intolerable que el tècnic de l’ajuntament, no tingui tota la informació de les negociacions existents  quan són els que 
sempre hi seran a l’ajuntament i no els polítics que entren i marxem. 
 
Punt  3.- .Perquè la política de compra de bens i de serveis corrents, durant els anys 2011 a 2015 de govern actual, 
s’ha anat incrementant injustificadament, fins a pressupostar per l’any 2015  3.141.000 €. Quan l’any 2010 es gastaven 
2.552.000 €. No s’entén com el govern d’esquerres aposta per privatitzar serveis si no es justifica econòmicament el 
canvi de gestió, per exemple: 
 
a) No està justificat incrementar els lloguers d’edificis per prestar serveis socials o culturals, quan en disposem 
d’edificis municipals, quan el cost dels lloguers es podrien destinar a incrementar les ajudes socials. 
 
b) No esta justificat la privatització de serveis, quan han provocat acomiadaments de treballadors, per beneficiar a 
persones i empreses privades, quan resulten més antieconòmiques que una gestió directa, solament pensar que la 
factura pel mateix servei s’incrementa amb el 21% de l’IVA. 
 
c) No està justificada la duplicitat de serveis que ja es presenten per empleats municipals competents, arquitectes per 
fer projectes que no es saben quan es podran executar, auditors de comptes que es paguen durant quatre anys, 
advocats per personal, advocats urbanistes i funcionaris que assessoren jurídicament, excessiva conflictivitat per un 
període amb una activitats econòmica tan reduïda.  
 
Per això votem en contra, perquè volem: fer un estudi intern de les competències i serveis municipals, volem saber els 
serveis i consums que es necessiten i fer una reducció de serveis duplicats. Tot això, per tornar la despesa a un nivell 
adient, amb el que reduir impostos als veïns. 
 
Punt 4.- Respecte a les despeses financeres, solament comprovar que la despesa es redueix no gràcies a les 
polítiques de l’equip de govern, sinó per la baixada del tipus d’interès aplicat pel banc Central Europeu. 
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Votem en contra perquè no s’han aprofitat els darrers 4 anys de bonança dels tipus d’interès en fer una política de 
reducció del deute real, l’estalvi en els interessos s’haurien tingut que destinar en amortitzar deute i no en gastar més 
en despeses corrents i serveis injustificats. 
 
Punt 5.- En quant a la política de transferències i subvencions, lamentem que s’incrementi la despesa del patronat 
municipal d’esports un any més, demostrant un cop més que no s’ha volgut mai un control i una reducció de la 
despesa. Això es comprova amb l’increment de l’aportació de l’ajuntament al patronat d’esports, l’any 2015 es preveu 
donar 119.200 €. quan l’any 2010 es transferia 113.000 €. Per cert a dia d’avui sense gerent. 
 
Votem en contra perquè la política de subvencions a les entitats no ha servit per fomentar la cultura, l’educació les 
activitats socials, sinó que s’ha utilitzat per comprar afinitats i vots.  
 
Punt 6.- Respecte a les polítiques d’inversió un cop més es demostra la manca d’un programa real i coherent. L’any 
2014 es va demostrar que es van realitzar obres i actuacions amb una finalitat merament electoralista, es van fer obres 
que no estaven previstes al pressupost, el parc de la via per exemple, que es van pagar amb els diners que es 
disposaven estalviats a la caixa municipal provinents d’un crèdit fet per pagar el solar de les escoles, en lloc de 
destinar aquests diners a l’amortització del deute. 
 
Dic això perquè la gran majoria de les inversions es pretenen finançar amb subvencions de la Generalitat i de la 
Diputació o l’Estat, que difícilment es podran arribar a aconseguir. Més quan s’ha eliminat a la funcionaria que estava 
especialitzada en l’obtenció i justificació de subvencions.  
 
Però el pitjor de tot es que es volen fer inversions totalment innecessàries com el restaurant del camp de futbol, o 
l’acabament del parc de Magalàs. En canvi inversions urgents i totalment necessàries com l’inici de les obres del 
cementiri s’allarguen, ja portem 4 anys i encara no sabem on es podrà fer el cementiri i com es finançarà 
 
També ens oposem al pressupost per la total manca d’informació de les obres i inversions que s’han volgut 
desenvolupar, moltes vegades desconegudes pels mateixos membres de l’equip de govern, per la manca de 
participació ciutadana en la presa de decisions i per la total opacitat en les contractacions públiques de les obres. Es 
totalment antidemocràtic no fer participar als regidors de l’oposició i als tècnics municipals en les negociacions de les 
contractes i deixar-ho tot en mans d’un sol regidor, com per exemple les obres dels camins que tenen un import global 
molt elevat.  
 
Punt 8.- Finalment també estem en contra de la política de deute públic dels darrers quatre anys i la que es 
pressuposta per a 2015. Evidentment el deute es redueix si pagues els rebuts i si l’estat no et deixa fer nous crèdits 
sense autorització i l’aprovació d’un pla econòmic financer, com ha passat quatre anys. Però es que durant quatre 
anys s’han vingut pressupostant més diners per reduir el deute dels que realment s’ha acabat pagant. 
 
El que volem veure al pressupost de 2015 es que:  -els diners que es destinen a despeses corrents injustificats, -els 
diners que es destinen a duplicar serveis, -els diners que ens estalviem per la reducció dels tipus d’interès, -els diners 
que es donen a entitats privades per comprar afinitats, -els diners de l’estalvi que es destinen inversions que no tenen 
una subvenció important de la Generalitat, la Diputació o l’Estat, -els diners de l’estalvi que es destinen a finançar 
inversions no sostenibles, injustificables i no necessàries, tots aquests diners siguin destinats a amortitzar el deute. 
 
En definitiva volem que durant dos anys es faci un esforç en fer una política de reducció del deute important, per tal 
que la reducció dels costos d’amortització del principal i dels interessos signifiqui una reducció de despeses 
estructurals realment, i així poder fer una reducció real dels impostos dels nostres veïns. 
 
Com a exemples, per a 2015 es mantenen excessivament elevat l’IBI de rústica, un 0.69 %, sense pensar que els 
valors de les edificacions en rústic s’està incrementant i s’està castigant a un sector que l’ha passat malament durant 
l’any 2014. I l’IBI d’urbana s’ha incrementat a un 0.69 % per a 2015, tot i que els valors cadastrals s’ha reduït un 22%,  
 
Punt 9.- Finalment lamentar que en una situació econòmica tant crítica com la que estem vivim, amb una pressió fiscal 
tant elevada pels ciutadans, s’hagi eliminat el lloc de treball de promoció econòmica, borsa de treball i gestió de 
subvencions. Solament cal observar els pressupostos de 2015 com es veu que una gran part del finançament de la 
despesa es fonamenta en subvencions de l’estat, de la generalitat i de la diputació. En canvi s’eliminen recursos 
personals per obtenir les subvencions, carregant la feina sobre altres persones que ja la tenen prou carregada. En lloc 
de fomentar l’economia s’eliminen persones destinades a la gestió econòmica. I no es poden negar els milers d’euros 
de subvenció que s’han rebut en els darrers anys, ni les persones aturades que han trobat feina, ni l’exponencial 
increment de les fires i la promoció comercial, agrícola i ramadera de la nostra població. 
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Per tant proposem tornar a crear el lloc de treball de promoció econòmica, per tal d’aprofitar totes les subvencions 
possibles i incrementar l’estalvi, per fomentar l’activitat econòmica dels particulars per millorar els ingressos, que es 
podran destinar a reduir endeutament i conseqüentment reduir els impostos. 
 
Per totes aquestes raons el grup de CiU votarà en contra. 
 
Tercer.- La regidora portaveu del grup del PSC. Sra. Marina Forcada, manifesta que ha sentit aquí algunes coses 
realment són per a quedar-se una mica estorat, l’any passat ja van parlat del mateix, no és el mateix el trenta per cent 
de setze milions d’euros que el de vuit milions d’euros, per tant quan es parla de reducció de personal fer una política 
d’estalvi en aquests sentit, s’ha de pensar sempre que va arribar un moment que els pressupostos de l’ajuntament es 
feien amb setze milions d’euros, que per altra banda mai van arribar a ser efectius, mai van ser de veritat, perquè 
estaven basats en que uns terrenys es tradueixin en diners, i això es va denunciar un munt de vegades, recorda que 
en aquell ajuntament un dia va ficar un anell damunt de la taula i els va dir que aquell anell valdrà un milió d’euros 
quan algun me’l pago, mentre tant aquell anell no val res. I així va ser com va anar creixent el deute desmesuradament 
en aquest ajuntament. Llavors li diu al Sr. Jordi Casals, que li fa molta gràcia sentir això de com han de donar lliçons 
de com han de fer estalvi, de com em de reduir el deute, quan un munt de vegades, un ple darrera d’un altre ple van 
estar dient que s’havia d’estar al tant perquè estaven basant un deute sobre unes previsions d’uns terrenys que encara 
no estan ficats a la venda. Ara resulta que recrimineu això. Continua recordar-li un altra cosa, durant els vuit anys que 
va estar a l’oposició, cada vegada que estudiava els pressupostos, resulta que hi havia una inversió a la Casa de 
Montagut de cinc-cents mil euros, cada any, cada any, sortien els cinc-cents mil euros pendents de cobrar un 1% 
cultural que mai a la vida es va arribar a cobrar, però que mai es gastava i cada any es tornava a pressupostar la 
despesa i la subvenció. Li sobta de veritat que havent compartit anteriorment uns pressupostos, on s’havia apostat 
realment i se’ls havia dit que es sigues realista , resulta sorprenen que ara es vulguin donar lliçons de tot això. 
 
Per altra banca afegeix que com a regidora d’ensenyament i de patrimoni li sap molt greu que es digui que s’inverteix 
en els nens amb finalitats electoralistes., es que no s’ho pot arribar a creure, de veritat, el fet que en aquest poble hagi 
un munt de famílies i de nens que han apostat per fer la seva educació aquí en Alcarràs, i que s’hagin invertit 3 € més 
per alumne es digui que és per qüestions electoralista li sap molt greu. –apel·lat pel sr. Jordi Casals que diu no haver 
dit això i si li sap greu que proposi coses per estalviar i no sempre recordar lo d’abans-, la regidora contesta que havia 
apuntat el que ha dit el regidor i que no li sap greu les propostes ni recorda lo d’abans, l’únic que l’esta dient es que li 
sobta que les mateixes persones que bau fer un tipus de polítiques ara ens estigueu dient, en un pressupost que és la 
meitat de lo que va arribar a ser el pressupost durant el vostre mandat, es vulguin fer anar els mateixos percentatges 
quan les xifres són totalment diferents. Ens van trobar un ajuntament amb un endeutament elevat i es treballa per 
reduir aquest endeutament, es evident que no tenim perquè compartir el mateix punt de vista, i també vol ficar damunt 
de la taula el munt de vegades que van dir que s’anés al tant que estaven fent un pressupost que no era mai real, no 
més li diu això, i si ha entès malament lo de les subvencions doncs rectifica. Però també pensa i això s’ho diu també al 
Sr. Simeò Abad, que un ajuntament com les famílies, per molt que es vulgui reduir  deute les famílies tenen fills i s’han 
de cuidar, i com s’han de fer inversions pel seu benestar, el deute el pots anar disminuint en la mesura que pots, però 
el que no pots es deixar de fer absolutament tot per reduir un deute que has heretat. Pensa que el poble es mereix 
també que les apostes que es puguin fer en millorar els serveis, en l’esports, les apostes que es puguin fer perquè la 
gent pugui tenir unes bones instal.lacions a les escoles, en el manteniment que calgui perquè els nens puguin tenir els 
millors serveis que es puguin tenir aquí, perquè les persones puguin gaudir d’unes bones festes al poble. I si això 
representa que aquest endeutament l’hem d’anar pagant poc a poc, el pagarem poc a poc, perquè considera des de el 
seu punt de vista, que el fet de que a banda de que facis un estalvi, sent evident que no comparteixen quines coses 
són supèrflues i quines no, però realment el poble es mereix tirar endavant, sempre ha tingut un objectiu i és que li 
agradaria molt que Alcarràs acabi sent una capital del Baix Segre i aquesta capitalitat requereix que l’ajuntament, tot 
l’ajuntament pensi en que ets capaç d’invertir en el teu poble, perquè sigui agradable, que es tinguin serveis per oferir i 
que la gent que pugui venir aquí pensin que realment vas a lo que seria la capitalitat del baix Segrià,. Per tant com 
l’han pogut sentir dit en moltes ocasions, pensa que pot tenir part de raó, que poden compartir algunes coses, però 
realment aquest és el nostre pressupost i el que votarem. 
 
Quarta.- El regidor delegat d’hisenda Sr. Jaume Bernis, respon a les manifestacions dels regidors Sr. Simeò Abad i del 
Sr. Jordi Casals,  dient que s’han dit moltes coses però ell es centrarà en els nombres i intentarà contestar a tot. Al Sr. 
Simeò Abad li recorda que l’altre dia li van dir que abans de fer una apreciació com la que va fer respecte al deute, li 
vol dir que l’agraeix que hagi fet aquesta feina i que s’ enteri bé de com està l’ajuntament, perquè la veritat es que 
nosaltres des de que van entrar aquí, com sempre han dit, van agafar l’ajuntament com si fos una empresa i en una 
empresa all cap i a la fi al cap de l’any has de passar comptes i has de donar uns resultats, nosaltres quan van d’entrar 
en aquesta empresa es van trobar un deute financer de sis milions vuit-cents seixanta-cinc mil euros, i amb un deute 
real, es a dir sumant al financer la devolució de la Participació de tributs de l’estat dels anys 2008 i 2009 per 525.000 
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€., la subvenció de la cooperativa i del camp de gespa per 312.000 €., la subvenció de la biblioteca 150.000 €. , el 
deute amb Sorea 345.000 €. I  el 1.092.000 €. del tema del solar del Saladar, això feia 9.292.000 €. Això es va dir 
quan es va finalitzar l’auditoria i es la realitat, i la nostra tasca durant aquests tres anys, i evidentment es cert que quan 
van d’entrar fan fer un crèdit ICO que els oferia l’estat, d’acord, i perquè es va fer aquest crèdit ICO? Perquè quan van 
entrar aquí es devien, i ho diu de memòria, uns 750.000 €. amb gent que estava penjada o pendent de cobrar, amb 
gent que estava cobrant a 200 dies les factures, i amb uns números que ens van trobar i que sabien d’un endeutament 
molt gran, i evidentment si això ho va oferir l’estat ho van agafar. Però també els vol dir una cosa, si aquesta oferta la 
fan al cap de sis mesos d’estar dins de l’ajuntament ja no l’haguessin agafat, perquè la feina que en aquest cas van 
dedicar a la gestió per poder absorbir i per poder pagar quan toca com marca la llei, poc a poc, va ser gradual, 
evidentment que l’administració  marca una pauta i l’has de complir, però els recorda que n’hi ha ajuntaments que 
encara no han complert amb la pauta marcada, i també es cert que aquesta pauta no s’ hagués pogut complir, si des 
de un bon principi no s’hagués gestionat com es va fer, amb el endeutament que es van trobar, no s’hauria aconseguir 
complir amb les pautes marcades en un període inferior a l’any. O sigui torna a recordar que el deute financer a 
31/12/2010 era de 6.865.000 €, el deute financera a 31/12/2014 serà de 4.797.000 €. i si es compleixen els 
pressupostos com fins ara em anat complint el deute financera a 31/12/2015 serà de  4.219.000 € o sigui que s’haurà 
baixat l’endeutament financer durant 3 anys en quasi un 40%, Evidentment que aquesta baixada, i es cert que digueu, 
que estem obligats a pagar a retornar els préstecs, però quan van entrar a l’ajuntament es van trobar que pagaven 
quasi vuit-cents mil euros entre interessos i amortització, cada any que s’han de pagar, si la gestió que en aquest cas 
va fer l’anterior equip de govern hagués set més mesurada aquests vuit-cent mil euros, Sr. Jordi Casals, ja se’ls 
haurien trobat a la meitat, però es van trobar quasi bé vuit-cents mil euros entre interessos i amortització. El que han 
dit que es pot rebaixar el gasto financer perquè s’han baixat els interessos es absurd, ja que pràcticament em passat 
de vuit-cents setanta mil euros a set-cents vuitanta mil , vol dir que si s’ha baixat es perquè s’ha anat amortitzant 
crèdits dels que més anys feia que teniem oberts i per això s’ha baixat,, perquè evidentment s’han anat pagant les 
quotes d’amortització dels crèdits, d’acord s’ha baixat per això, no el fet dels interessos, que també, però no és aquest 
lo més important. –Es apel·lat pel Sr. Jordi Casals i el Sr. Simè Abad, que es cobra bastant més d’impostos- , 
contestant el Sr. Jaume Bernis que el fet que es cobrin més impostos es perquè ha incrementat més la població, no 
pel fet que haguem incrementat els impostos, vol recordar que fa cinc anys estaven sobre les set mil persones i ara 
estem per sobre dels 9.000 habitants, tot ajuda, però no s’ingressa més perquè s’hagin incrementat els impostos i això 
l’han demostrat per activa i per passiva, sinó és a la inversa, que estem baixant els impostos i estem recaptant més 
perquè sóm més gent a pagar. En aquests sentit vol dir que el deute financer el baixaran quasi en un 40% si es 
compleix la previsió marcada al pressupost al 2015, i en un 46% del deute global si es compleix amb la previsió.  
 
També vol dir quan feien referència al personal, que l’hem apretat etc. Vol dir que quan van entrar aquí van fer una 
reunió amb tot el personal i se’ls hi va dir una cosa molt clara, que a l’ajuntament al menys mentre estiguessin ells, el 
que es demanava era demanar complicitat i treball, intentant reconduir cap aquests números que han donat, n’hi ha 
hagut gent que l’han entès i  ha hagut gent que no l’ha entès, ha hagut gent que tenia una manera de comportar-se en 
l’ajuntament i que estaven acostumats a treballar d’una manera, i han tingut que canviar el xip, evidentment no sóm els 
mateixos els que estaven abans que els que estem ara, està clar que no. Ara li vol dir que si al maig han de marxar no 
trobaran l’ajuntament els que entrin l’ajuntament que ells van trobar en el sentit econòmic.  
 
En definitiva es vol centrar en que el que han fet és baixada de endeutament, baixada d’impostos, amb una major 
prestació de serveis als ciutadans d’Alcarràs. 
 
Respecte al tema de camins vol insistir que estan invertint pràcticament més del 50% del que es recapta en rústica, es 
diu que es recapta més en rústica, però es que quan van entrar hi havia gent que no pagava camins, ho saben, i 
aquesta gent es va anar fincant al lloc, no eren gaire però es van ficar al lloc, la recaptació no ha variat tant tampoc 
estem parlant de 520 mil euros a 560 mil euros, i nosaltres continuem invertint en camins perquè considerem en 
aquests cas que es una aposta de cara a totes les empreses agrícoles i ramaderes del nostre municipi, es una aposta 
que en aquest cas difereix de l’altre equip de govern, antes s’invertien uns cent mil euros, nosaltres gastem una mitja 
de tres-cents mil euros, bé són apostes que té aquests equip de govern. 
 
Cinquena.- L’Alcalde-President Sr.. Miquel Serra diu que l’agradaria contestar una mica a les preguntes que han fet 
tots dos, perquè són importants. Els estranya que detectin un augment d’ingrés en impostos de l’IBI de la rústica i la 
urbana i no vulgueu analitzar el perquè d’axó, quan el rebut que cada veí veu a les cases els ha baixat, qui ha 
aconseguit que el cadastre redueixi les ponències cadastrals en estat nosaltres anant al cadastre i pressionant al 
director per a que facin aquest fet,  o a la inversa com va ser que l’anterior equip de govern va anar al cadastre i va 
demanar una pujada importantíssima, la major pujada a la historia del cadastre en aquest poble, aquesta regularització 
era per deu anys i encara ens quedava fins al 2017 anant pujant un 10% cada any el cadastre, nosaltres van demanar 
fer una revisió i així el primer any es va reduir el valor cadastral un 20% quedant a nivell al temps que nosaltres 
anaven baixant els tipus impositius, mireu sisplau els rebuts que pagueu i veureu que cada any es paga menys, a 
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base de baixar els tipus impositius o com aquest anys que l’hem tingut que pujar, perquè amb la primera baixa del 
cadastre del 20% ja es va regularitzar i aquesta baixada del 22% un ajuntament no es pot quedar en menys 22% 
d’ingressos de la rústica i la urbana, que fem?, tenim unes necessitats molt important que atendre, tenim que donar un 
servei al poble i per això s’ha pujat el tipus impositiu, no vulgueu enganyar a la gent, si em pujat el tipus analitzeu els 
rebuts, com ha explicat el regidor Sr. Jaume Bernis, els rebuts tindran una reducció d’un 3% de mitja, i sense parlar de 
la plusvàlua, em baixat la plusvàlua en herències en un 90%, en herències no en vendes on es poden fer negocis, en 
herències es molt important perquè ens venien dones vídues que  no tenien disponibilitats que havien de pagar unes 
fortunes d’una cosa que ja era seva, perquè no parlem d’això o quan parlem de les taxes d’escombreries que em baixa 
als tallers de dins del poble del 50% i d’una baixada d’un 10 a un 15 % de les empreses dels polígons, es pregunta 
perquè no parlem d’ això?. Nosaltres si que ho mirem, perquè tenim més ingressos?, es evident, els habitants del 
2007 o al 2011 als d’ara no són els mateixos, i això l’hem volgut explicar moltes vegades, i no com es vol fer veure des 
de altres àmbits de que ingressem més enganyant a la gent, i no, solament cal mirar els rebuts abans de fer aquestes 
afirmacions. 
 
Afegeix adreçant-se al regidor Sr. Simeò Abad, que la llei ens obliga a rebaixar un endeutament, però ens obligava a 
estar per sota del 75% i estarem al 52%, i van trobar un ajuntament amb un 110% d’endeutament. Això és molt 
important, estem rebaixant endeutament més del que ens pertoca. No val aquesta lectura de que feu el que la llei us 
marca, evidentment, no més faltaria, però apuntar-ne els mèrits de la gestió d’aquest govern al que vau deixar com 
d’altres vegades ha passat li produeix una mica de desesperació, que ara vulgueu fer en dos anys un replantejament 
una reducció brutal de l’endeutament quan vau tindre de la historia d’Alcarràs les majors entrades d’ingressos de tota 
la historia i que potser tindrà mai aquest poble i vau genera el deute més gran de tota la historia d’aquest poble, nou 
milions d’euros i teníeu pressupostos de setze milions. Nosaltres no tant sols baixem l’endeutament com l’hem baixat 
que es preveu estigui al voltant del 52% al final del pressupost de 2015 sinó que a més baixem la pressió fiscal i això 
no el pot dubtar ningú perquè sol cal mirar-se els rebuts. No us mireu el que recapta l’ajuntament? Perquè el que 
recapta l’ajuntament es per causa d’una bona gestió, perquè es farà una vigilància, una inspecció de tota la gent que 
no paga com tots,  d’alguns terrenys que no estan ben catalogats, perquè el que ha de fer una persona es pagar com 
a tothom, sinó seria un greuge per la gent que fa bé les seves gestions, per això n’hi ha una bona recaptació perquè 
s’ha fet una bona gestió des de l’ajuntament. I això es molt important, repeteix que no solament redueixen 
l’endeutament, baixem la pressió fiscal a la ciutadania i donem molts més suport a les entitats socials i això si 
l’haguessin fet per guanyar vots l’hauríem fet solament el darrer any de la legislatura com solia passar i això el portem 
fent des de el primer any, tot i que teníem dubtes de com portaríem l’ajuntament.  Si que es cer que han tingut que fer 
una nova polissa de dos-cents mil euros, i tant que l’han fet, però li vol dir que la Generalitat els hi deu set-cents mil 
euros en subvencions pendents amb obligacions amb aquest ajuntament. Són set-cents mil euros que tu cada any els 
fiques al pressupost per gastar i si no t’arriben que fas li pregunta al Sr. Simeó Abad. Vull dir que s’han de presentar 
totes les dades l’hem de poder explicar tot. El tema del pla parcial del Saladar, li diu al Sr. Abad, que ara el tenim el pla 
parcial, ara en poder disposar i executar per poder resoldre part d’aquest endeutament, tenim un pacte amb 
Immobiliària St. Martí per pagar amb terrenys el deute de les escoles, i no el diu ell, n’hi ha un informe jurídic, -El 
regidor Sr. Simeò Abad contesta que ja fa 4 o 5 anys que sent això que es donaran terrenys, el Sr. Jordi Casals 
pregunta si els diners hi són o no perquè es va fer un crèdit?- l’Alcalde insisteix que la feina està feta i que així es 
confirma un informe jurídic actualitat, respecte als diners respon que se’ls van gastar al govern anterior, que el govern 
actual ha mantingut solament un romanent de tresoreria de quatre-cents i pico mil euros, i que els ha mantingut fins 
ara cada any així al pressupost. 
 
Respecte al plantejament que ha fet el Sr. Simeó Abad considera que és molt xocant, ja que ha dit que hauria aturat el 
poble rotundament, sense parc de la via, sense cap de les infraestructes que s’han pressupostat que no les hauria fet, 
-el regidor Sr. Abad, respon que quan una casa no té un duro que fa?, quiet i parat el temps que sigui-  però li respon 
que a l’ajuntament les coses es fan planificant i tens l’obligació de donar un servei públic i atendre les necessitats del 
poble, diu que ells han fet lo del camp de futbol, evidentment, cóm? Aprofitant un projecte que van fer els govern 
anteriors del CiU, el van reduir en la mesura que ells el podien executar, però és un projecte aprofitat, que fan a les 
escoles de baix, clar que fan un projecte, perquè hi ha una necessitat social que la demana la joventut, perquè el fan 
parlant amb la joventut i amb les associacions per intentar que això se’l facin seu i no es mor, però tu has de fer les 
gestions, hi ha el projecte fet que s’haurà de planificar, es molt difícil que un ajuntament puguin executar sense 
consensuar amb els que l’han d’utilitzar, han  de buscar un finançament, però tot això costa un temps i si no hi són 
ells, creu que és un projecte molt atractiu, el faran uns altres si el consideren adient, però es la seva obligació, com 
han acabat el projecte del camp de futbol que era un projecte de CiU, Ho diu tot això perquè li sembla que ha dit que 
l’hauria aturat tot, afegeix que aquest poble ha tingut unes necessitats brutals, conseqüència d’una urbanització 
totalment descontrolada i desorganitzada, tenim només una tipologia de pisos i ens obliga a tindre unes atencions 
socials molt importants, d’aquí la pujada del pressupost de serveis socials, que els serveis socials li vol comentar que 
pugen en referència al 2007 en 1270 % i en referència al 2011 un 83%, això és el que ens ha generat el creixement, 
igualment en seguretat, com en educació, i no es pot tindre un poble aturat, sempre i quan tu planifiquis un 



 13 

endeutament, deia que volen renegociar un endeutament a llarg termini a 15 o 20 anys, val ja està bé, però si es 
poden prestar els serveis que la llei els marca i pagar l’endeutament, la teva obligació és donar servei al poble i tindre 
un control exhaustiu de la despesa, que et permeti anar pagant un endeutament i prestar els serveis obligats a un ens 
públic.  
 
S’adreça al Sr. Jordi Casals, per dir-li que no s’ha engegat cap relació de llocs de treball, es va parlar amb els sindicats 
i es va quedar que es planificaria a futur, la RLT és molt delicada i l’has de fer sempre consensuada amb el comitè 
d’empresa i amb els sindicats, entenen que ha de ser així i és un procés que durarà un o dos anys i això serà un 
procés que iniciarà el proper ajuntament, qui estigui, els governs de CiU també van tindré un termini de setze anys per 
iniciar una RLT. No es va amagant res a ningú, com deia que els tècnics de l’ajuntament no estaven informats de res, 
a diferencia de l’anterior equip de govern és que ells volen estar al cap davant de les negociacions, el que no vol dir 
que no es tingui moltes vegades als tècnics per assessorar-se de la informació que a ells les falta, a diferencia que 
quan manava CiU en la que els tècnics prenien decisions que eren potestat del regidor o de l’Alcaldia, perquè estan 
tractant recursos púbics, així ho veuen ells i és el que van notar quan van entrar, afegeix que tots els regidors han 
volgut estar amb els tècnics després o abans. –El regidor de CiU Sr. Jordi Casals contesta que a ell li sembla be que 
el regidor ha d’estar amb el tècnic perquès és com ha de ser, però algú està mal informat, però sembla que a la 
majoria de les reunions no hi són- l’alcalde li contesta que la gran majoria de les reunions es fan per les tardes que no 
solen ser, fan tantes feines per la tarda com pel dematí, però els tècnics estan al cas de tot, no sap el que l’hauran dit 
però la responsabilitat de prendre decisions és dels regidors sempre amb l’assessorament del tècnic que es molt 
important, perquè té molta més informació de la historia de l’ajuntament i del poble però això el tenim, -el Sr. Jordi 
Casals apunta que ha de ser així perquè ells estan de pas i els tècnics continuen i han de tenir tota la informació- 
l’Alcalde afegeix que així ho fan, el que no vol dir que sempre estiguin els tècnics perquè no sempre tens la 
oportunitat, de vegades les reunions es fan per les tardes.  
 
Setena.- La regidora portaveu del grup de PSC i segona tinent d’alcalde Sr. Marina Forcada comenta que quan va 
començar la legislatura es parlava cada regidor havia de tenir una dedicació a l’ajuntament, com a mínim una tarda a 
la setmana havies de tenir una reunió a l’ajuntament amb el tècnic i tirar endavant idees que poguessis tirar endavant, 
doncs pensa que les reunions amb els tècnics, que en la gran majoria dels casos ja hi eren, ja estaven, i que sempre 
s’han fet reunions amb ells, vol dir que d’una mosca fer un estiu es anar-se fora de mira. Així es troba ella amb la seva 
tècnica que ja estava i amb la que es reuneix cada setmana i el mateix fa les regidores que estan Casino i que fan 
exactament el mateix. Altres persones han tingut les reunions fins a les tres de la tarda o per la nit. Al final el que es 
vol fer es crear un clima que ens l’acabem creien, i es que n’hi ha persones que saben que treballen en un ajuntament 
que un dia serà blanc i un altre dia d’un altre color, n’hi ha persones que tenen capacitat per assumir que estan 
treballant en un projecte i fer-s’ho seu i així es crea una complicitat que li dona categoria a un tècnic, es a dir estic 
treballant en un projecte d’idea de poble i per tant la tiro endavant, i la major part dels tècnics d’aquests ajuntament 
han entrat en aquesta idea i cal felicitar-los i, el pot dir amb la boca plena, han estat treballant moltes més hores de les 
que li pertoquen fent un sacrifici i han cregut en aquell projecte, per això en dir que no se’ls te en compte el que s’ha 
de dir i posar en valor es  a aquelles persones que també s’esforcen i que són la majoria i ha estat així. Ara suposa 
que entraran a parlar del tècnic de promoció econòmica i solament voldria dir una cosa i es que des de totes les 
regidories s’està treballant per fer promoció del poble i aquesta idea de promoció del poble l’ha de tenir el regidor i l’ha 
de compartir amb la seva tècnica i la seva tècnica és la que té una experiència per poder tirar endavant els projectes 
que es fiquen damunt de la taula. Que són les que estan preparades per dir que si es tira per aquí tenim la capacitat 
de gestionar una subvenció, perquè són les persones que més n’hi saben, que són les que estan contínuament amb el 
regidor i per tant saben la idea que es vol tirar endavant, per això en lloc de parlar tant d’aquesta tristor que sembla 
que hi ha a l’ajuntament vol aprofitar per felicitar a totes aquelles persones que han segut capaços de treballar amb 
complicitat amb els regidors i realment han fet una feina boníssima.  
 
Vuitena.- El regidor Sr. Simeò Abad, del grup del PP, manifesta que ell no hauria parat el poble ni molt menys com ha 
dit l’Alcalde, el que faria es mantenir el que tens durant un temps que ja és molt en aquests moments, diuen que s’han 
de fer això o allò, però creu que les coses s’ha de fer amb esme, no buscar un hotel de deu estels quan fem una cosa 
perquè es parlo del poble d’Alcarràs, si es pot passar amb cinc no s’han de buscar els de deu, S’ha deixat de parlar 
del cementiri, diu que em de fer un cementiri normal i la gent contenta estarà, no podem fer una cosa faraònica, hi diu 
per davant el que ell pensa, els demés poden pensar el que vulguin, però per a ell lo prioritari en aquests moments és 
lo cementiri, deixeu d’estar del parc de Magalàs i d’això i d’allò, invertiu allí, poseu-vos d’una vegada, o si no us 
trobareu que es morirà la gent i l’haurem d’enterrar a casa,  
 
L’Alcalde li replica que no ha de patir per això, el cementiri s’està fent, en aquests cas a la Generalitat també se li 
hauria d’explicar que a un bé general i obligatori també se l’hauria de fer veure, nosaltres em encarat tot el pla d’obres 
i serveis cap al cementiri i no l’han acceptat, però no ha de patir, el projecte s’està executant, no estem parats en 
aquests sentit, estem amb les negociacions amb els propietaris afectats, casi bé tancades per arribar a un acord i no 
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anar pel camí de l’expropiació i això els satisfà. O sigui que no es vulgui fer veure que no estan treballant, n’hi ha molta 
feina feta en aquests sentit, fins i tot estan treballant perquè la inversió a l’ajuntament li costi molts pocs diners i això 
són reunions amb empreses que puguin arribar a gestionar això, no anem a buscar construccions faraòniques, sinó 
construccions decents i amb dignitat, mínimament agradable i en un format com s’està fent a tot a reu. Feina s’està 
fent, n’hi ha un projecte fet, es va ensenyar a tots els regidors, es bonic però no ostentós, Es parla amb empreses 
perquè costi menys, però sense deixar de banda el PUOSC, aquest ajuntament no ha rebut res del PUOSC des de 
que està aquí, eren molts diners que estaven destinats a aquests serveis obligatoris, l’hem demanant i no ens l’han 
acceptat, ni tant sols per això que es una necessitat bàsica, ens queda la possibilitat de fer 40 nínxols més a l’actual. 
Insisteix que no s’ha de patir amb això que estem treballant i que no es doni la sensació de que això el tenim aparcat. I 
de lo de les escoles de baix i del cementiri s’ha informat en una comissió especial. –el regidor Sr. Casals i el Sr. Abad, 
reconeixen la feina però recorden que ja han passat quatre anys. 
 
El regidor del PP Sr. Simeò Abad manifesta que no està d’acord amb el que l’han dit de que totes coses de les que 
s’han dit no s’haurien fet segons ells, però pot demostrar que moltes coses s’haurien fet, solament mantenint. Ara creu 
que si volen fer alguna cosa de les que han dit hauran de fer un préstec si us el deixen fer. L’Alcalde contesta que s’ha 
oblidat de dir que l’ICO que van demanar a l’inici ja esta pagat les factures que es van trobar. El Sr. Abad insisteix que 
ell està d’acord amb la educació, la cultura, però amb mesura; la Sra. Marina insisteix que si es vol fer l’escola de 
música s’han de fer les instal.lacions, el Sr. Abad replica amb d’altres obres com les del parc de Magalàs, que li 
recorda el regidor Sr. Bernis que es una partida que es per acabar la passarel·la i el mirador son unes partides 
començades que pensen que s’han d’acabar. El Sr. Abad recorda lo del carrer del CAP que no s’avenen amb els 
veïns, a lo que li torna a repetir el Sr. Jaume Bernis regidor d’hisenda que no se les pot atribuir que hagin fet alguna 
cosa ostentosa, es pregunta quina obra ostentosa han fet, ja que el que han fet es mesurat, ha estat negociat, El Sr, 
Abad respon que el pressupost dels vestidors li sembla una barbaritat, i el Sr. Bernis li contesta que abans pujava el 
doble, i el Sr. Benis li contesta que li xoca molt que reduint pràcticament un 40% l’endeutament i quan van entrar 
estaven pràcticament al 110%, i el que vol dir es que ara, sigui el que sigui, te la capacitat de fer una operació que no 
la tenien quan van entrar i que si la tenen es per la feina que s’ha fet en aquests sentit. 
 
El Sr. Simeò Abad, regidor del PP, ara voldria afegir que lo d’aquesta senyora que ara es despedeix, pregunta si s’ha 
perdut una subvenció de trenta mil euros en aquests dies?, l’Alcalde contestarà més tard perquè. Continua el Sr. Abad 
que per la festa major que es van posar per tots els carrers, li sembla que quan es festa major són els papers i els 
globus el que dona festa major, i les han canviat i pregunta si han posat dos estelades i una del poble, o era una 
senyera, una estelada i una del poble, quan van costar tres mil o sis mil euros?, perquè ell si li fiquen una senyera,  és 
més català que qualsevol que hagi per aquí, però que li fiquin una estelada és d’esquerra, l’Alcalde li contesta que la 
estelada no es de ningú, es una senyera reivindicativa independentista, a lo que el Sr. Abad es pregunta si ja estan a 
la independència, pregunta?. El Sr. Jordi Casals li recorda que l’estelada és independentista que pot ser del gent del 
PSC, de CiU, d’Esquerra, A lo que el Sr. Casals recorda que va demanar que es posessin les tres, com ha passat 
aquest any, li recorden que s’ha canviat lo de l’any passat i que han valorat el que costava cada any reposar-les o 
comprar-les i reaprofitar-les. 
 
Novena.- Finalment l’Alcalde recorda lo dels assessors, li diu que l’han informat malament perquè el Sr. Simeó Miquel 
ja no hi és, en canvi tenim els advocats Pere Sunyer de Barcelona, el despatx del Juli Vilagrasa que fa la auditoria 
substitueix a l’assessoria de Fornells de Barcelona, l’han canviat per menys cost, els assessors continuen sent els 
mateixos, redistribuïts i amb uns costos una mica més baixos. Finalment dir que la comissió estava convocada pel 
dijous, el Sr. Simeó Abad i la Sra. Marina Forcada tenien consell comarcal i es va canviar pel dilluns, vol dir que la 
convocatòria es va el dia 16 de desembre. El tema de la reducció de salaris, no s’han fet més que les que venien de 
l’Estat, els que si es van rebaixar el sou només entrar van ser tots els regidors un 10% del que es cobrava abans i 
l’alcaldia rebutja el sou a cobrar de l’ajuntament, ho diu perquè quedi clar, els treballadors no han tingut reducció de 
sous. I pel que fa a les decisions de les regidories sempre estan tutelades per l’alcaldia, i més la regidoria d’agricultura 
i de camins que té un cost molt important, el que l’ha informat de que es prenen decisions des de les regidories és dins 
d’unes quantitats determinades per les que si poden prendre decisions, com marquen els pressupostos, però les 
decisions de quantitat importants l’alcaldia està al tant de tot, només faltaria, jo diu perquè vagin quedant les coses 
clares.   
 
Finalitzada la deliberació i posada a votació la proposta d’aprovació abans citada, amb l’assistència de 11 dels 13 
regidors que integren el Ple, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’E.R.C. i del 
P.S.C. amb 4 vots en contra dels regidors dels grups municipals de C.i U. i del P.P. 
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2.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL CATÀLEG DE LLOCS DE 
TREBALL I PLANTILLA ORGÀNICA DEL PRESSUPOST GENERAL DE 2014. NÚM. 2. 

 
L’Alcalde-President, en virtut dels següents  
 
ANTECEDENTS: 
 
1.- Per Decret de l’Alcaldia de data 29 d’octubre de 2014, es va incoar expedient per a la modificació de la Plantilla 
orgànica i del catàleg de llocs de treball continguda al Pressupost de 2014 núm. 2, continguda en la Proposta 
aprovada per Decret 3 de novembre de 2014 per la qual s’amortitzava el lloc de treball de Tècnic Especialista en 
Promoció Econòmica i es realitzava un ajust de funcions de d’altres llocs de treball de la secretaria i la intervenció 
municipal. 

 
2.- Atès que la secretaria emet informe previ en data 3 de novembre de 2014 sobre la normativa i procediment 
aplicable, informant que correspon a l’Ajuntament la potestat d’autoorganització atribueix a l’Administració en 
consonància amb l’establert a l’article 103.1 de la Constitució, adoptant les formes d’organització més adients per a la 
satisfacció dels interessos generals que tenen encomanats. En relació amb l’establert a l’art. 6 i 90 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, de Bases de Règim Local, respecte a els principis de l’actuació pública i l’adequació de les plantilles. 
D’acord amb l’article 126.3 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les 
Disposicions Legals vigents en matèria de Règim Local, quan la modificació de la relació de llocs de treball suposi la 
modificació de la plantilla hauran de seguir-se els mateixos tràmits que per a l’aprovació del pressupost municipal i que 
apareixen fixats en el Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol primer del Títol sisè de 
la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de pressupostos, corresponent 
l’aprovació al Ple de la Corporació municipal. Atès que d’acord amb  l’article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de 
bases de règim local, en relació amb l’article 32.1 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament 
de personal al servei de les entitats locals. Atès l’establert a l’article 20.1 c) de la Llei 7/1985 i l’article 60.2 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya 
respecte al previ dictamen de la comissió Informativa de Governació. Atès l’establert a l’art.  37 i següents de la Llei 
7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic, s’haurà de donar trasllat a la representació sindical del 
personal de l’Ajuntament de la proposta de modificació un cop aquesta hagi estat aprovada provisionalment pel Ple de 
l’Ajuntament. De la mateixa manera, caldrà donar trasllat de la proposta al funcionari afectat per la supressió del lloc 
de treball i publicar-la en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i en el Butlletí Oficial de la Província, per a que durant un 
termini de 15 dies hàbils es puguin presentar al·legacions, de conformitat amb l’article 20 del Reial Decret 500/1990. 
Finalment, de conformitat amb l’article 28 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de 
personal de les Entitats Locals de Catalunya, l’aprovació definitiva de la modificació de la Relació de Llocs de Treball, 
haurà de ser publicada en el Butlletí Oficial de la Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, havent 
de remetre còpia a l’Administració de l’Estat i al Departament de Governació de la Generalitat.  

 
El Secretari-Interventor, donant acompliment a allò establert l’article 218 del reial Decret Legislatiu 2/2004, de 2 de 
març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, en la seva actual redacció en virtut 
de la llei 27/2013, de 30 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local, informa que s’ha de 
donar compte en punt apart al Ple de la resolució de discrepàncies. Fent constar que la amortització de les places i la 
redistribució de tasques en altres llocs de treball s’ha de realitzar sense increments de despeses de la massa 
retributiva global, es a dir si s’amortitza la plaça també s’elimina de la plantilla i conseqüentment el crèdit pressupostari 
que la retribuïa, ja que la Llei de Pressupostos generals de l’estat per a 2014 prohibeix la creació de noves places i 
l’increment de retribucions del personal de forma global. Singularment es podrien revisar els complements específics, 
però no es planteja en aquesta modificació. Igualment dir que la proposta es de modificació puntual del Catàleg i de la 
plantilla orgànica vigents, de la que s’ha donat audiència a la representació sindical als efectes de proposta de 
negociació, però no com a conseqüència de l’aprovació d’una Relació de Llocs de treball global conforme els criteris i 
prèvia negociació amb la representació del personal com estableix l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic i normativa legal 
d’aplicació per als municipis de més de cinc mil habitants. Finalment fer constar que la proposta amortitza una plaça 
d’un servei que no és mínim ni obligatori, però les funcions es distribueixen en d’altres llocs de treball incrementant el 
seu volum de feina actual, fet que s’ha de considerar als efectes d’aplicar criteris d’eficàcia i eficiència per l’òrgan 
municipal. Afegint que no correspon al secretari-interventor fer consideracions sobre l’oportunitat i conveniència, i 
solament sobre qüestions de legalitat amb caràcter previ i no vinculant. 
 
3.- Que es va comunicar la resolució-proposta al personal afectat per la modificació i audiència als representants 
sindicals del personal funcionari municipal per oficis registrats el dia 5/11/2014 als efectes d’audiència i proposta de 
negociació, per tal que durant el termini de 10 dies puguin formular les al·legacions i propostes que consideri adients. 
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4.- Vistes les al.legacions formulades pels representants sindicals per ofici de data 10/11/2014 en el que, en extracte, 
mostren una “rotunda disconformitat en la supressió de llocs de treball”. Remarcant que no veuen suficientment 
justificada aquesta disminució de funcions administratives, al no constar una disminució de subvencions tramitades a 
l’ajuntament ni de les altres funcions desenvolupades, el notable creixement en l’àrea de comerç, ja que actualment es 
fan dos fires anuals amb “un notable creixement i èxit reconegut”. Disposant-se realitzar un acte d’audiència per 
negociar les propostes i les al.legacions  
 
5.- Vistes les al.legacions formulades per la Sra. Patricia Llorente Villafranca, per instancia de data 14/11/2014, que 
ocupa el lloc de treball que es proposa amortitzar, que en extracte, considera nul.la de ple dret la proposta al no seguir 
el procediment establert per a la modificació del catàleg i el pressupost i manca de negociació col·lectiva. Que la 
considera arbitraria al no constar l’afectació econòmica de la supressió del lloc de treball, manca d’informes de les 
regidories afectades respecte a la justificació de la reducció de funcions manifestada. Sol·licitant que es deixi sense 
efectes l’expedient. Al·legacions que es consideren no admissibles en aquest acte de tràmit, ja que es preveu negociar 
la proposta amb els representants del personal i realitzar una proposta d’aprovació inicial, moment en el que, si 
s’escau, es podran reproduir o rebre de noves. 
 
6.- Vist que el dia 18 de novembre de 2014 es va realitzar una reunió amb els representants sindicals als efectes de 
negociar la proposta i les al.legacions formulades per la representació del personal laboral i funcionari municipal. 
Mantenint-se la proposta de l’Alcaldia dins de la potestat d’autoorganització atenen a la informació donada per la 
regidoria delegada de comerç, indústria i treball i la conformitat de l’equip de govern municipal. No obstant s’informa 
que es realitzarien algunes modificacions puntuals en relació a les feines proposades inicialment per una millor 
distribució de les funcions que afecta a dos llocs de treball. 
 
7.- El dia 19 de novembre de 2014 s’emet informe del regidor delegat de promoció econòmica i s’aixeca a dictamen de 
la Comissió informativa de governació del dia 20 de novembre de 2014.  
 
8.-  El Ple en sessió ordinària celebrada el dia 25 de novembre de 2014, va aprovar inicialment la proposta de 
Modificació puntual de la Plantilla, Catàleg i Relació de Llocs de Treball núm. 2 de l’exercici de 2014, consistent en 
l’amortització i/o supressió del lloc de treball de Tècnic Especialista en Promoció Econòmica – Gestió de Subvencions, 
del grup de classificació C1, escala d’administració especial, sots-escala serveis especials, modificant al mateix temps 
les funcions de les funcions de 4 llocs de treballs relacionats amb la secretaria-intervenció. 
 
9.-  Que l’acord d’aprovació inicial es va notificar individualment a les persones afectades i es va publicar mitjançant 
edictes inserits en el Tauler d’Anuncis i al B.O.P. núm. 231, del dia 2 de desembre de 2014, per tal que durant un 
termini de 15 dies les persones interessades poguessin examinar l’expedient i formular al.legacions i reclamacions que 
consideressin adients. Fent-se constar per la secretaria que el termini va finalitzar el dia 22 de desembre de 2014, 
havent-se rebut les al.legacions següents: 
 

a) Al.legacions formulades per la Sra. Patricia Llorente Villafranca, amb data de registre 17/12/2014, núm. 3600. 
b) Al.legacions formulades pel Sr. Manel Ezquerra Tomàs, amb data de registre 19/12/2014, núm. 3615. 
c) Al.legacions formulades pel Comité d’empresa i els delegats del personal funcionari de l’Ajuntament 

d’Alcarràs, amb data de registre 19/12/2014, núm. 3620. 
d) D’Altra al.legació que es considera per l’assessoria jurídica no relacionada amb l’expedient d’amortització de 

plaça que es tramita presentada per la funcionaria Sra. Nuria Castells.  
 

10.- Que les al.legacions formulades reiteren les formulades durant el període previ a l’aprovació provisional, en 
extracte: 
 

a) Que la situació econòmica actual fan necessari el mantenir el lloc de treball de promoció econòmica: fires, 
borsa de treball, pla d’electrificació rural, punt d’informació i assessorament a emprenedors, programació 
d’actuacions amb l’associació del comerç d’Alcarràs, gestió i tramitació íntegra de subvencions.  Fen relació i 
quantificant tasques realitzades. 

b) Que les tasques es distribueixen en altres llocs de treball, per tant no existeix disminucions de tasques i a 
més s’incrementa la càrrega de treball de d’aquests llocs, sense valorar si les noves funcions poden ésser 
assumides o no per aquests. 

c) Que es desconeixen les causes reals de la supressió del lloc de treball tot i que sembla que sigui per motius 
personals, donat que la persona que l’ocupa ha estat reconeguda com a una bona professional. 

 
En definitiva sol.liciten es deixi sense efectes la modificació aprovada inicialment pel ple del dia 25/11/2014. 
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11.- Vist l’informe de l’assessoria jurídica municipal concertada per assumptes relacionats amb el personal de data 
23/12/2014 que motiva la present proposta de resolució. Per l’Alcaldia reitera la potestat d’autoorganització de 
l’Ajuntament, que no s’aporten dades noves no conegudes durant la tramitació prèvia ni valorades durant la deliberació 
en l’acte d’aprovació inicial i per tant procedeix aixecar la mateixa a definitiva, amb la salvetat de concretar que el lloc 
de treball d’auxiliar administrativa Sr. Jésica Gázquez es prestarà a l’Ens: Ajuntament i no indistintament amb el PME. 
 
Proposant al Ple l’adopció del següent, 
 
ACORD: 
 
Primer.- No admetre les al.legacions formulades contra l’acord del Ple del dia 25/11/2014 citades al punt 9 è dels 
antecedents anteriors i, conseqüentment, aprovar definitivament la proposta de Modificació puntual de la Plantilla, 
Catàleg i Relació de Llocs de Treball núm. 2 de l’exercici de 2014, consistent en: 
 

e) L’amortització i/o supressió del lloc de treball de Tècnic Especialista en Promoció Econòmica – Gestió de 
Subvencions, del grup de classificació C1, escala d’administració especial, sots-escala serveis especials.  
 

f) Modificant igualment les funcions dels llocs de treball següents: 

 

Denominació de les 
places/Nom 

Subescala Categ. Grup Funcions 
Nivell 
destí 

Funcions C. Destinació 
Lloc de treball 

C 
Espe. 

Funcions C. 
Específic 

II. ESCALA 
ADMINISTRACIÓ 
GENERAL 

      

Funcions comuns a 
la tramitació 
d’expedients i 
l’exercici de 
l’activitat 
administrativa 
general. 

        

II.C. SUBESCALA 
ADMINISTRATIVA 

                

AUXILIARS Auxiliar   C2 

Tasques de 
mecanografia, 
manipulació de 
màquines i equips 
d’oficines, registres, 
despatx de 
correspondència, 
transcripció i còpia 
de documents, 
arxiu, fitxers i 
classificació de 
documents i 
informació i despatx 
al públic. 

    SI   

Núria Castells Nadal    Cap negociat     18  

-Auxiliar d'intervenció-comptabilitat.  
-Encarregada del Registre de 
documents/Factures/Punts entrada 
factures electròniques general. 
-Atenció públic. 
-Padró d'habitants.  
-Realitzarà les tasques segons el 
departament on estigui adscrita en 
cada moment. I, en general altres de 
caràcter similar que li siguin atribuïdes. 
  

  
Auxiliar intervenció. 
 

Nuria González Aixalà   
Cap negociat 

(Enc.Fun.Esp.) 
    18 

-Cap Oficina d'atenció al ciutadà. 
-Registre de documents.  
-Atenció públic.  
-Padró d'habitants. 
-Registre Borsa Treball. 
-Auxiliar Secretaria Registre Civil.  
-Resolució i/o canalització de les 
reclamacions i consultes.  
-Realitzarà les tasques segons el 
departament on estigui adscrita en 
cada moment. I, en general altres de 
caràcter similar que li siguin atribuïdes. 
  

  
Auxiliar registre civil-
Oficina Estadística-
Atenció al públic 
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Elisa Gòdia Moreno   Cap Secció   
Amb personal 
depenent 

18 

Auxiliar d'intervenció-comptabilitat.  
-Registre de 
documents/Factures/Punts entrada 
factures electròniques general. (PME). 
-Informació i atenció al públic, 
telefònicament i personalment. 
-Realitzar els treballs administratius 
assignats a l'Àrea. 
-Comptabilitat informatitzada amb el 
programa Absis.  
-Pagament de factures. 
-Facturació de les inscripcions a 
diferents activitats. Control d’impagats 
i rebuts retornats. 
Realitzarà les tasques segons el 
departament on estigui adscrita en 
cada moment. I, en general altres de 
caràcter similar que li siguin atribuïdes.  

  

Secretaria –
intervenció delegada 
del Patronat Municipal 
d'Esports 

Jesica Gázquez Manzano     14 

-Informar i atendre al públic, 
telefònicament i personalment. 
-Realitzar els treballs administratius 
assignats a l'Àrees d’esports i 
Administració general depenent de la 
Secretaria general i la intervenció. 
-Auxiliar administrativa de la regidoria 
de Comerç  Industria. 
-Realitzarà les tasques segons el 
departament on estigui adscrita en 
cada moment. I, en general altres de 
caràcter similar que li siguin atribuïdes. 

   

 
Establint l’annexes següents: 
 
Tots els llocs de treball que tinguin la categoria de caps de negociat, de seccions o de serveis, responsables del 
normal funcionament de la gestió dels serveis al seu càrrec vetllaran per informar, tramitar i formalitzar les sol·licituds, 
informar de l’execució d’actuacions i tramitar i formalitzar les subvencions ordinàries i extraordinàries que puguin 
finançar les actuacions dels seus serveis. A tal efecte podran demanar la col·laboració dels serveis de secretaria, 
recursos humans, d’intervenció i tresoreria. Donant compte al regidors delegats o als òrgans de govern corresponents. 
 
Segon.- Disposar la publicació definitiva de l’acord anterior al tauler d’anuncis i al B.O.P. data a partir de la qual caurà 
efectes la resolució definitiva i notificar a les persones afectades als efectes que, contra aquesta resolució, que 
exhaureix la via administrativa, puguin interposar:  
--Recurs de reposició potestatiu davant el Ple en el termini d’un mes a comptar des de l’endemà de la recepció 
d’aquesta notificació, d’acord amb el que estableix l’article 116 de la Llei 30/1992, de règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment administratiu comú. 
--Alternativament recurs contenciós administratiu davant del Jutjat Contenciós Administratiu de Lleida, en el termini de 
dos mesos comptats des del dia de la recepció d’aquesta notificació, d’acord amb el que estableixen els articles 8.1, 
25.1 i 46.1 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa  
No obstant això, podran interposar qualsevol altre recurs que cregueu adient. 
 
Oberta deliberació l’alcalde Sr. Miquel Serra vol fer uns comentaris al respecte del que per aquest equip de govern és 
la promoció econòmica, que abans també ha sortit a debat, de les al.legacions presentades sembla que es vulgui dir 
que l’equip de govern no vulgui treballar per al desenvolupament econòmic d’Alcarràs, quan la feina d’aquest equip de 
govern ha estat durant tota la legislatura ficar a Alcarràs com a la capitalitat de tot el Baix Segrià, aquest equip des de 
fa més de tres anys ha impulsat fortament la promoció econòmica del municipi però a través d’un treball transversal 
entre totes les regidories coordinades des d’Alcaldia, juntament amb els seus tècnics, i explicarà el que la promoció 
econòmica té que ser segons el seu criteri, amb quatre pinzellades del que fan des de promoció econòmica i totes les 
regidories. 
 
Per exemple en l’àmbit d’agricultura ha estat renovar el conveni amb l’IRTA anul·lat en les altres legislatures, un 
conveni amb un centre d’investigació tecnològica i agroalimentària fonamental per un poble com Alcarràs que el seu 
motor econòmic és això, el conveni amb l’UDL, Càtedra Santander i Concurs Idea, aquest conveni l’han fet amb 4 
empreses agroalimentàries del poble i el fet de la idea inicial prové de l’àrea de comunicació, no ve cap més àrea, sinó 
d’una empresa externa, així en les reunions amb la UDL participen l’Alcaldia, la regidoria d’agricultura i la regidoria 
d’ensenyament, fet que ha situat a l’ajuntament en l’òrbita de les institucions que col·laboren habitualment amb l’UDL i 
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cal citar el talen que surt d’aquestes convocatòries i això  genera una promoció econòmica brutal per al poble. 
Ressaltar el tema de l’empresa que es vol s’instal.li en el poble per al tractament de residus, de purins, que tal de 
donar un impuls molt important al sector ramader, un motor molt important d’aquest poble, una empresa innovadora, 
una empesa multinacional que serà una novetat a Europa i això està a punt de cuejar la última reunió la van tenir ahir, 
això es promoció del poble i donar sortida als empresaris. Amb l’àmbit d’agricultura la promoció ha estat en continuar 
donant suport als fòrums, tant de l’ADS, del boví, del porcí, com de la nectarina. Amb l’àmbit de joventut els camps de 
treball, que fa que la imatge que donem d’Alcarràs és excel·lent i aquesta imatge es dona des de el departament de 
joventut i dels mateixos nois que ven de reu Catalunya, això també es fer promoció econòmica del poble.  
 
En l’àmbit social i de salut, el portar per exemple al Dr. Sánchez Toledo, això també es promoció econòmica, un  premi 
del Català de l’any que vingui aquí a fer una xerrada això es promoció econòmica. Inaugurar el servei del Cistells, lo 
Cistells, que és un referent al Consell Comarcal on s’ha volgut copiar el sistema d’aquí a d’altres llocs de la comarca 
també es fer promoció econòmica. Amb l’àmbit de patrimoni històric, promoure el patrimoni a les escoles externes del 
nostre municipi també es fer promoció econòmica, promoure el camí Ignasià turísticament, que encara no estava 
instaurat com a tal, això aporta promoció econòmica al nostre poble. Amb les festes, les nostres festes, són referent 
com mai al Baix Segrià. Amb els esports, la cursa de la nectarina atlètica ens aporta una imatge d’Alcarràs molt i molt 
positiva, amb la participació d’entre 400 o 500 corredors amb les seves famílies, això es donar una imatge del poble.  
 
Amb comunicació  l’actualització de la nostra web, que el valor de la que tenien era zero quan el van trobar, se’ns ha 
atorgat un premi Infoparticipa que l’ensenya perquè el val anar a recollir recentment, això és un segell a la 
transparència del servei cap al ciutadà, que diu que el catàleg de la web compleix amb els estàndards de qualitat 
informativa, una certificació que atorga el Laboratori de periodisme i comunicació per la ciutadania plural gestionat per 
la universitat autònoma de Barcelona, aquest premi només el tenen 5 municipis de tot Lleida, tots capitals de comarca, 
excepte Alcarràs, que són Solsona, Mollerussa, la Seu d’Urgell i Lleida, això també es fer promoció econòmica i està 
fet des de els tècnics informàtics i una empresa externa de comunicació.  
 
Les tasques que s’han fet en concret de promoció econòmica, relacionada amb la plaça que amortitzem, la fira del 
Rebost, la idea es que sigui un complement de la fira del comerç de la tardor,  sorgeix directament de l’Alcaldia i de la 
regidoria de comerç i de l’àrea de comunicació. La idea bàsica que és del que es tracta al fer promoció, generar idees i 
desenvolupar-les es molt important, també crear les jornades gastronòmiques impulsant la gastronomia al poble dins 
de la fira, també surt de les mateixes persones. Contactes amb el museu de la Confitura, el primer fet a Catalunya, 
gràcies als contactes previs de l’àrea de comunicació i la regidoria de comerç. Tota aquesta feina ha donat que s’hagin 
fet les fires amb aquest èxit i tot això a sortit d’aquestes persones, que han donat idees com la col·laboració amb la 
Federació d’Hosteleria amb un primer contacte des de comunicació, mai abans s’havia tingut contactes amb la 
federació i l’escola d’Hosteleria per fer activitats a la fira. Totes les propostes es proposen des de empreses externes, 
la regidoria de comerç i l’Alcaldia. Com l’important conveni amb Fira de Lleida, impulsat pels mateixos amb 
l’assessorament de l’àrea de comunicació de la va venir la idea, aquest conveni si que és promoció econòmica, ha 
permès a l’ajuntament d’Alcarràs i a les associacions de comerç tenir estands a la Fira de Sant Miquel i també la 
possibilitat de tenir-lo a Tàrbes (França) i a Barbastro. Al Setembre hi haurà la fira de l’Esport, conseqüència del 
conveni amb Fira de Lleida.  Tot això ha costat moltíssim i es base de treball, treball i treball, però no de la persona 
que s’ubicava en aquesta plaça. 
 
Respecte a la borsa de treball, respecte a les dades que va presentar el regidor Sr. Abad, la màxima dedicació de la 
plaça que ara ens ocupa era dedicat a la borsa de treball, que la volem estructurar-la de manera diferent i no es tracta 
de no atendre personalment a la gent, es tracta de rebre els currículums i sàpiga’ls gestionar de manera eficient i això 
el volen canviar. Com el promoure la facilitat per la implantació d’empreses s’ha creat un cana empresa especialitzat 
en atendre absolutament tots els tràmits dels empresaris tirat endavant pels serveis informàtics de l’ajuntament, idea 
tirada endavant des de Alcaldia.  
 
La gestió de subvencions ha de ser diferent, els tècnics són els que coneixen els projectes, són els que redactaven els 
informes que es tramitaven, que després es tramitaven per la persona que cobria aquesta plaça, que volem fer amb 
això, doncs implicar als tècnics implicant-los de tal manera que no s’escapi res, i entra a respondre al regidor respecte 
a la subvenció de l’AODL de joventut, que van tirar endavant la tècnica de promoció i la de joventut, quan es va 
comentar que faltava un paper que era un informe econòmic local, la persona que ocupava la plaça de promoció 
econòmica va dir que ja el teníem i que el farien quan és un informe que costa 3 o 4 mesos desenvolupar-ho, això es 
pot entendre com vulgui, però ell ho veu d’una manera i es que a un mes vista o dos o tres setmanes de presentar la 
subvenció aquest informe no es tenia, cadascú pot traure les conclusions de qui era el responsable de perdre la 
subvenció.  
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No més vol afegir que la promoció econòmica d’un poble ha de ser feta així, no s’imagina un poble gestionat d’un altre 
manera i creu que els ha sortit molt bé, tots els regidors estan molt bé implicats en promoure per a que el poble creixi i 
això no el pot dubtar ningú, les dades que ha donat ara en tots els àmbits n’hi ha una petita part de promoció 
econòmica, i en l’àmbit que pertanyi  aquesta plaça a l’àmbit de comerç, que és l’àmbit més important  que tenia, totes 
les feines que s’han comentat, evidentment que les feines s’havien de fer després, però la tasca bàsica d’un tècnic de 
l’àrea de promoció econòmica que és generar idees que promoguin i que facin a Alcarràs capital del Baix Segrià, s’ha 
fet des de empreses externes, regidories o directament des de Alcaldia, es tracta d’això una promoció econòmica, de 
generar activitats noves que desenvolupin això, per exemple en agricultura el concurs idees és importantíssim, les 
reunions amb les empreses perquè s’instal·lin aquí, tots s’impliquen moltíssim, no pot dependre tot això d’una sola 
persona, no vol presentar en els terminis que es presentaven les subvencions, al límit i això s’ha de poder explicar. 
Tota aquesta informació en relació amb les dades que va donar a l’altre ple el Sr. Simeó Abad per valorar la tasca i 
justificar la bona feina realitzada per aquesta persona, que feia el qui li manaven, però la feina del tècnic ha de generar 
coses noves i aquesta és la nostra voluntat i la gestió de les subvencions amb la implicació dels regidors i tècnics amb 
un pla de distribució per a que no s’escapi res es la nostra voluntat i el temps dirà com anirà.  
 
El regidor Sr. Simeò Abad, regidor del P.P. manifesta a l’Alcalde que amb el que ha comentat així, aquesta noia hauria 
de fer sis anys que hauria d’estar al carrer, perquè a veure, no en té cap de dubte del que ha dit l’Alcalde, però es 
pregunta que alguna cosa feia aquesta dona no? I el va explicar ben bé l’altre dia no?, ja l’ha quedat clar que ha de ser 
un tècnic el que faci tot, per això ha estat tres anys amb aquest equip de govern i de sobta fora a saco. No vol 
comentar més, ja ho va dir l’altre dia el regidor Sr. Jordi Casals i ara ho torna a dir, millor que us el feu mirar, perquè s i 
tracteu així a la gent aquí a l’ajuntament tots tenen la cua de palla ara.  
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta que no es entrar així i dir a la gent que marxi, sinó intentar redreçar a les persones, 
en canvi no van executar directament, sempre els critiquen que no vetllen pels treballadors quan sempre han intentar 
redreçar les coses tot i a ser un mal moment per a un partit polític en ajuntament, han pres aquesta decisió perquè 
creuen que és beneficiós per a un ajuntament, tenen una obligació com administradors públics i creuen que el fan per 
això, no estaran d’acord però creu que les dades que el Sr. Abad va portar l’altre dia i les dades que s’han aportat ara i 
en l’àmbit que es fa queda tot molt més clar. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Casals que li diu a l’Alcalde que realment lo que l’ha comentat ara li sembla tot molt bé, 
sembla que l’altre dia no el tenia tant be preparat, ara s’ha preparat una justificació per poder acomiadar a aquesta 
noia, pel que fos. El que ha fet ara no deixen de ser unes paraules polítiques i ensabonar, però creu que el que han fet 
no es correcte i les maneres de fer-ho menys, perquè estem parlant de que ara resulta que tot es feia tan bé i la Sra. 
Patricia no feia gran cosa quan al maig l’Alcalde li diu que comte amb ella i al cap de dos o tres mesos, i és el que no 
ha entès, anul.la la plaça. El que troba és que avui l’Alcalde se l’ha preparat molt bé, una planificació de tot el que es 
fa i de tot el que es demana per a justificar un acte que no sap ni com justificar-ho i és el seu pensament. 
 
L’Alcalde li contesta que no l’ha escoltat de tota la feina que s’ha fet i de d’on han sortit les idees de la feina que s’ha 
fet, ja va dir l’altre dia que era una reorganització de les feines com es feien, com a conseqüència de la visió i de la 
manera que el volem portat, el que han explicat aquí no es pot posar en dubta, són dades i es poden consultar. Que 
ara s’ha preparat, clar que han buscat tot això, l’altre dia el van justificar amb l’àmbit general no volien entrar al detall. I 
respecte a ensabonar no sap a qui l’ha fet, si més no a ficat les coses al seu lloc com potser hauria d’haver dit l’altre 
dia que va ser més genèrica l’exposició, però són dades que hi són malgrat que no les diguessin l’altre dia. –pregunta 
el Sr. Jordi Casals si aquestes dades les tenia al mes de maig, perquè l’altre dia l’Alcalde va contestar que li va dir a la 
Sra. Patricia que si que comptava amb ella?- l’Alcalde li respon que no li pot dir les paraules d’una conversa quan no 
va estar present en aquella conversa, el ton d’una conversa pot canviar molt, a ell si li ve una persona amb un to molt 
distés i li diu que si l’ha de fotre fora que s’ho digui que té un altra feina, que li dirà?, sis plau les decisions no es 
prenen amb tant curt termini, ja que nosaltres les coses les intentaven redreçar cap a on nosaltres creiem que han 
d’anar, i el Sr. Casals no hi era a la conversa i sap que els tons poden ser molt diferents, una cosa és el que l’han dit a 
ell i un altra cosa és el que li pot dir l’Alcalde, se’l creurà o no, però quan una persona li ve al mes de març o al mes de 
maig, ja no s’ enrecorda, però una pregunta distesa en un ton “chistòs” no se li pot fer cas i la conversa era aquesta 
com era en d’altres ocasions amb d’altres bromes, que l’havia de dir a aquesta persona? que es busqués un altra feina 
que no comptem amb tu, ell no ho sabia que podia passar, -li replica la regidora Sra. Antonieta Ribes que li recrimina 
que digués que no sabia que respondre si una treballadora et diu que te un altra feina i que si no compten amb ella 
l’agafarà- l’Alcalde li contesta que ella no ho pot saber perquè no s’ha trobat en aquest cas i se no sap el que ha de fer 
amb una persona no li pot dir que no comptarà amb ella. –torna a replicar el Sr. Casals al dir-li que estan parlant d’un 
lloc de treball no se l’ha de jugar una personal, per molt que es digui que fa quatre mesos- L’Alcalde contesta que no 
sap que pensen, que els llocs de treball dels ajuntaments no es potestat ni patrimoni de ningú, la gent de l’ha de 
treballar i se l’ha de guanyar, els llocs de treball estan a disposició del poble i nosaltres tenim unes obligacions i 
nosaltres quan les prenem decisions s’adopta un acord i s’executa, es el seu criteri, no es pot fer d’un altra manera, el 
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que faran els altres serà qüestió vostra, el seu criteri és molt fàcil perquè esteu en un altra banda i el diuen amb un 
sentit de crítica i no coneixeu la realitat, però que quedi clar que el lloc de treball no es potestat de cap treballador i per 
això la gent ha de treballar per respecte a la ciutadania que és qui els paga, la nostra obligació es defensar això i el 
faran així.  
 
Finalitzada la deliberació i posada a votació la proposta d’aprovació abans citada, amb l’assistència de 11 dels 13 
regidors que integren el Ple, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’E.R.C. i del 
P.S.C. amb 4 vots en contra dels regidors dels grups municipals de C.i U. i del P.P. 
 

I no havent més assumptes que tractar l’Alcalde-President aixeca la sessió en el lloc i data indicats a l’encapçalament. 
 
I perquè consti als efectes establerts als arts. 203 al 207 del R.O.F.R.J.C.L. (R.D. 2568/86, de 28 de novembre), lliuro 
aquest certificat, amb reserva dels termes que resultin de l'aprovació de l'acta corresponent i amb el vist-i-plau del Sr. 
Alcalde. 
 
Alcarràs, 30 de desembre de 2014. 
 
EL SECRETARI.                                              Vist i Plau. 

                     L'ALCALDE. 
 

 


